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Abstract: 

The family is considered as the first educational environment where a talented child 

grows up and gets all the bases for social existence. It’s in the family that the child 

exposes his energies and capacities, he starts to differenciate from other children in his 

age, mainly when he goes to school, as he shows his excellence in some capacities and 

skills mainly in school success. 

We aim from this presentation to show the effects of familial factors (economic, social 

and cultural) on the development of the child competences and talents. 

Passwords: environnement, child, family, talent 

 

Résumé:�
La famille c'est une environnement éducatif est créé dans lequel l'enfant doué, Et 

d'acquérir valeurs, les coutumes et les traditions de la société, Dans la famille montrer 

son énergie et ses talents Le talent commence à l'excellence de ses les collègues, 

l'excellence et être plus clair quand ils rejoignent l'école par sa supériorité dans une 

certaine capacité et les compétences, en particulier la réussite scolaire 

Le but de cet article, Pour déterminer l'effet des conditions de l'environnement de la 

famille (situation économique, sociale et culturelle) sur le développement des talents de 

l'enfant 

Les mots clé: environnement, famille, soins ,enfant, talent�
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�17� -Maralaine cacouault et Francoise Euvrad:�sociologie de l'éducation, casbaedition, Alger, 1998, P 52�
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